
www.asrazadionline.ir  22  January  2024  /1445  شماره  6087 /  سال 27 / دوشنبه  2  بهمن  1402 / 10 رجب
خبار ا

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: بیشترین 
نق�ش را نیروی هوایی در ابتدای جنگ بر عهده 
داش�ت و اگر نیروی هوایی نبود چه بسا دشمن 
از پل کرخه عبور می کرد و ورودی خوزستان را 

بسته بود.
به گ��زارش ایس��نا، محمدباقر قالیب��اف در کنگره 
بزرگداشت ش��هدای نیروی هوایی ارتش در دانشگاه 
شهید ستاری با بیان اینکه جوانان ما در این دانشگاه 
میراث داران شهدا هستند، اظهار کرد: دانشگاه شهید 
س��تاری مورد افتخ��ار ملت ایران اس��ت و خداوند را 
ش��اکرم که توفی��ق حضور در جمع خانواده ش��هدا و 

جمع حاضر را دارم.
وی خطاب به دانش��جویان دانش��گاه ستاری ادامه 
داد: در روزهای ابتدایی جنگ یک رزمنده س��اده در 
بیابان ه��ای خوزس��تان بودم و فانتومی ک��ه از پایگاه 
دزفول بلند ش��د و ما از ش��وش آن را م��ی دیدیم و 
اکن��ون به عن��وان راوی صحبت می کن��م که جوانان 
بدانند که  ادامه دهنده چه مس��یری هس��تند و چه 

وظیفه ای دارند.
رئی��س مجلس اف��زود: عنایت خداوند اگ��ر بر این 
ق��رار گیرد که جمعی و ملت��ی را هدایت کند، در هر 
مشکلات و خطری او را به سمت حق و عدالت هدایت 
می کند. ببینید سنت های الهی چگونه است. نیروی 
هوایی زمان رژیم گذشته یک نیروی ویژه ای است که 
آمریکا روی آن س��رمایه گذاری کرد زیرا می خواست 
ای��ن مجموعه را طوری تربیت کن��د که در باور خود 
داش��ت اما به خاطر افراد مخلص همین نیروی هوایی 
اولین افسرانی می شوند که در مسیر انقلاب به میدان 

می آیند.
وی ادامه داد: در آغاز تهاجم دش��من در ش��هریور 

۵۹ انس��جام لازم وجود نداشت، سازمان رزم در سپاه 
ب��رای این چنین جنگی وجود نداش��ت. در دوره بنی 
صدر مشکلات زیادی وجود داشت و دشمن به کشور 
حمله کرد و ما به چشم خود دیدیم که چگونه نیروی 
هوایی جانفشانی کرد و جلوی نفوذ دشمن را گرفت. 
بیش��ترین نقش را نیروی هوای��ی در ابتدای جنگ بر 
عهده داش��ت. اگر نیروی هوایی نبود چه بسا دشمن 
از پل کرخه عبور می کرد و ورودی خوزستان را بسته 

بود.
قالیباف خاطرنشان کرد: همه تلاش دشمن این بود 
که جلوی صادرات نفت ما را بگیرد. دشمن امکانات و 
تجهیزات و سلاح های  شوروی و غرب را همزمان در 
اختیار داشت اما صادرات نفت ما تعطیل نشد و این از 

افتخارات نیروی هوایی ما است.

وی اف��زود: افس��ران نی��روی هوای��ی ما ب��ا ایثار و 
مجاهدت ماموریت های خ��ود را انجام دادند. قبل از 
عملیات خیبر پوش��ش هوایی را با ش��هید بابایی در 
قرارگاه نصرت هماهنگ کردیم. این اولین برخورد من 
با شهید بابایی بود. ما آنجا مرتب بمباران می شدیم و 
زمانی بمباران نمی شدیم که اف ۱۴ های ما پرواز می 
کردن��د و وقتی اف۱۴ ها منطق��ه را ترک می کردند، 

بمباران روی سر ما آغاز می شد.
رئیس مجلس ادامه داد: در س��ال ۶۴ که عملیاتی 
نب��ود، برخی فرماندهان قرعه کش��ی کرده بودند که 
ب��ه حج برون��د. قرار بود ب��ا آخرین پ��روار برویم و با 
اولین پرواز برگردیم. ش��هید بابایی هم گفت من جزو 
فرماندهانی هستم که اسم من از قرعه کشی برای حج 
درآمده است. ما هم خوش��حال شدیم که می توانیم 

ب��ا هم به حج برویم. یک��ی دو روز بعد وی گفت من 
منصرف ش��دم چون اینجا کار دارم. ش��هید سلیمانی 
می گفت انس��ان باید اول شهید بشود تا شهید بشود. 
خداون��د مقرر کرده بود که ش��هید بابایی در روز عید 
قربان شهید شود و تیر به گلوی این شهید بخورد. ما 

وارثان این چنین شهدایی هستیم.
قالیب��اف با تجلیل از مجاه��دت های نیروی هوایی 
ارت��ش در دروان دف��اع مقدس، اظهار ک��رد: نیروی 
هوایی وابسته ترین نیرو به آمریکا بود و حق باز کردن 
قطعات در ایران وجود نداش��ت و مستش��اران آنها را 
انجام م��ی دادند. واقعیت این بود ک��ه همه فکر می 
کردند نیروی هوایی به همین دلیل ادامه نمی یابد اما 
این نیرو  زنده نگه داش��ته شد و امروز »ما می توانیم« 
در نیروی هوایی ارتش معنابخشی شد و عینیت پیدا 
کرد. قدرت پهپادی امروز قابل مقایسه با دوران دفاع 

مقدس نیست.
وی ب��ا بیان اینکه نیروهای مس��لحی ک��ه با تکیه 
ب��ر مردم و باورهای الهی حرک��ت کند، موفق خواهد 
بود، گفت: امروز امید جهان اسلام به نیروهای مسلح 
کشورمان است. از خدا بخواهیم ما میراث خوار شهدا 
و رزمندگان نشویم بلکه میراث دار آنها شده و راه آنها 
را ادامه دهیم. باید با همان روحیه شهدا پیش برویم.

قالیباف در پایان گفت: خدای عرصه دفاع و امنیت، 
خدای اقتصاد، سیاس��ت و فرهنگ هم هس��ت و اگر 
امروز در این عرصه ها دچار اش��کال هستیم، باید به 
خودمان برگشته و نگاه کنیم که در باورها و گفتمان 
خود دچار مشکل هس��تیم. ایمان به باورهای الهی و 
تکی��ه به مردم موجب موفقیت می ش��ود. اگر در این 
مسیر حرکت کنیم می توانیم این مشکلات اقتصادی 

را حل کنیم و ثبات اقتصادی داشته باشیم.

قالیباف: خدای عرصه دفاع و امنیت، خدای اقتصاد هم هست
کنگره شهدای نیروی هوایی ارتش

  حلقه اول
لاس��تیک یا همان تایر خودرو مانند تعدادی 
از اقلام و کالاهای مصرفی روزمره در بازار ایران 
با دو نرخ به دس��ت مصرف  کنندگان می  رسد؛ 
لاستیک دولتی که بخشی از قیمت آن توسط 
دولت پرداخت می  شود و بقیه مبلغ را مصرف  
کنن��ده در هنگام خرید م��ی  پردازد و دیگری، 
لاس��تیک آزاد که هزینه تولید ی��ا واردات آن 
با دلار آزاد محاس��به ش��ده و با قیمتی بیشتر 
از لاس��تیک دولتی در بازار داخل کشور عرضه 
می  شود و جالب اینکه لاستیک خودرو هم در 
کنار کالاهایی مانند مرغ، تخم مرغ و غیره یک 
کالای سوبسیددار محس��وب شده و با شرایط 
خاص توس��ط مصرف  کنندگان قابل خریداری 

است.
کمبود لاس��تیک با نرخ دولتی در بازار باعث 
ش��ده که آگهی های خرید و فروش لاس��تیک 
خ��ارج از مس��یرهای قانون��ی رون��ق بگیرد به 
ط��وری ک��ه در ش��رایط کنون��ی بس��یاری از 
ش��هروندان متقاضی لاستیک دولتی با مشکل 
تهیه لاستیک مواجه شده و قیمت لاستیک در 
بازار غیرررسمی نیز با قیمت های بسیار بالایی 

عرضه می  شود.
در واقع، بر اس��اس گزارش های منتشر شده 
تولیدکنندگان از کاهش تولید لاستیک در بازار 
خبر می  دهند و فروشندگان نیز بر این عقیده 
هس��تند که لاس��تیک تولیدی برای فروش به 
دست آنها نمی رسد و در واقع موجودی ندارند، 
در حالی که مشتریان، لاستیک های مورد نیاز 
خ��ود را پلتفرم های مجازی و یا نمایندگی های 
فروش تهیه می کنند اما طی هفته های اخیر به 
نظر می رسد که عرضه ای نه در نمایندگی های 
ف��روش و ن��ه در پلتفرم های مج��ازی صورت 

نمی گیرد.
بر اساس گزارش های مردمی که خبرنگاران از 
جزئیات آن مطلع نشده اند گویا نمایندگی های 
ف��روش ادعا م��ی  کنند که در ش��رایط کنونی 
لاستیک موجود نیست و آنها نیز سفارش داده 
اند اما لاس��تیک به دستش��ان نرسیده است و 
اینگونه از عرضه لاستیک به رانندگان موردنیاز 

طفره می روند.
  حلقه دوم

س��خنگوی انجمن تایرسازان کش��ور درباره 
ح��ذف عرض��ه دو حلقه لاس��تیک و تأثیر آن 
بر آرامش ب��ازار معتقد اس��ت: آرامش بازار به 
تعداد عرضه حلقه لاس��تیک وابس��ته نیس��ت 

بلکه مس��ئله جای دیگری است؛ اقتصاد کشور 
موجب به وجود آمدن مشکلاتی شده است.

"مصطفی تنها" با اشاره به اینکه خوشبختانه 

ب��ه دلی��ل افزایش تولی��د مش��کلی در عرضه 
لاس��تیک ها نداریم افزود: اما تعداد فروش به 
دس��ت نمایندگی هاس��ت که آنها هم مطابق با 

ابلاغیه  ه��ای دریافتی در تع��داد مجاز فروش 
حلقه لاستیک، آن را در اختیار متقاضیان قرار 
می دهند، لذا نبود محدودیت در فروش به نفع 

نمایندگی ها خواهد بود چراکه باید ۸۰ درصد 
از اقلام در اختیار داش��ته را به  فروش برسانند 
تا مجوز خرید مجدد برای آنها صادر ش��ود، در 
نتیجه هرچه س��ریع  تر بتوانند لاس��تیک های 
خود را بفروشند و علاوه  بر گردش مالی بیشتر، 
سرمایه ای که برای کار گذاشته اند سود خواهد 

داشت.
وی درب��اره مش��کلاتی ک��ه س��امانه ثب��ت 
لاس��تیک دارد اضاف��ه ک��رد: در ح��ال حاضر 
فروشندگان هنگامی که کالایی را می  فروشند 
بای��د بلافاصل��ه آن را در سیس��تم ثبت کنند؛ 
نمایندگان م��ا در خصوص کُن��د عمل کردن 
سیستم در تأیید شماره شاسی و هویت مالک 
بس��یار شاکی هس��تند چرا که با تأخیر زیاد و 
حتی قطعی سیس��تم مواجه می شوند که این 
موض��وع نتیجه ای ج��ز ش��لوغی نمایندگی ها 
نخواهد داش��ت و این شلوغی ها باعث به ستوه 

آمدن خریدار و فروشنده خواهد شد.
تنها تاکید کرد: اگر سیس��تم فروش به  گونه  
ای طراحی ش��ود که به جای فروش��نده، خود 
خری��دار اطلاع��ات را وارد سیس��تم کند، تنها 

مشکل از فروشنده به خریدار و متقاضی انتقال 
داده  می ش��ود لذا برطرف ش��دن این مشکل 
فقط با رفع زیرساخت های سیستم امکان پذیر 
است زیرا زیرساخت های فعلی سامانه متأسفانه 
پاسخگو نیس��ت و انتقال آن به خریداران این 
نگران��ی را مج��دداً در فروش��ندگان به وجود 
خواهد آورد که پول آنها را چه  کس��ی پرداخت 

خواهد کرد!
  حلقه آخر

برخی از رانن��دگان و صاحبان خودروها می 
گویند چندین ماه اس��ت که لاس��تیک دولتی 
عرضه نمی شود و با اینکه بسیاری از شهروندان 
به دلیل مش��کلات معیش��تی، ق��درت خرید 
لاستیک خودرو را به قیمت آزاد از بازار ندارند 
اما مدتهاست که ش��رکت های ذیربط به مردم 
لاس��تیک عرضه نمی کنند ی��ا به صورت کاملًا 
قطره چکانی و یا فقط برای خودروهای خاص 

عرضه می شود.
برخ��ی دیگر از متقاضیان تایر نیز می گویند 
شرکت ها فقط فروش اینترنتی دارند و وقتی به 
س��ایت مربوطه مراجعه می شود لاستیک شارژ 
نمی  ش��ود لذا می توان گفت قیمت لاس��تیک 
دولتی با لاس��تیک قیم��ت آزاد در بازار تقریباً 
اختلاف قیمت دو برابری و یا حتی بیشتر دارد 
و این امر، بر حساسیت بازار لاستیک خودرویی 

افزوده است.
طبق اظهارات فعالان صنعت لاس��تیک، در 
ماههای گذش��ته تولید لاستیک به علت برخی 
مشکلات در تأمین ارز برای واردات مواد اولیه 
با مشکل مواجه ش��ده و حتی مدیرکل صنایع 
ش��یمیایی و پلیمری وزارت صمت اعلام کرده 
که با پیگیری های انجام شده و همکاری بانک 
مرکزی ، مشکل تامین ارز مورد نیاز برای خرید 
مواد اولیه تولید لاس��تیک برطرف ش��ده است 
بنابراین دلیل و ریش��ه اول کمبود لاستیک در 
بازار را باید به مش��کلات ارزی مرتبط دانست 
و طبیعت��اً ب��ا ع��دم تأمین مالی ای��ن صنعت، 

مشکلات تولید رخ خواهد داد.
بدی��ن ترتیب و ب��ه اعتقاد کارشناس��ان این 
حوزه، س��امانه فروش لاس��تیک گزینه مهم و 
پُر ایرادی اس��ت که باید برای رفع مش��کلات 
آن اقدامات ج��دی انجام گیرد که در این بین 
نه نمایندگی ها و نه خریداران متضرر نشوند و 
بتوانند به خیال آسوده و دور از تنش، تایرهای 
م��ورد نیاز خود را تهیه ک��رده و در خیابانها و 

جاده ها در حرکت باشند.

 سرعت غیرمجاز 
تایر دولتی!

آشفتگی در بازار لاستیک دولتی و گلایه رانندگان 
از زیرساخت های ضعیف عرضه آن به روایت 

"عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

این روزها بازار خرید لاس�تیک به اندازه خودِ بازار خودرو شرایط عجیب و غریبی را تجربه 
می  کند به طوری که خرید تایر با قیمت دولتی کار س�اده ای نیست و از قرار معلوم، افرادی 
هستند که با دریافت چند صد هزار تومان ثبت نام لاستیک دولتی انجام می  دهند و حواله 
صادر می  کنند. در حقیقت، با نحوه عرضه تایر به شکل فعلی و اعتراض متقاضیان لاستیک، 
به نظر می  رسد باید نظارت بیشتری روی روند عرضه لاستیک با قیمت دولتی صورت گیرد 

زیرا گلایه رانندگان خودروهای سبک و سنگین از این وضعیت افزایش یافته است.

متولیان وزارت صمت در این گیر و دار معتقدند که عرضه لاس�تیک دولتی و برطرف کردن 
مش�کلات این حوزه با تدابی�ر آنها در حال انجام بوده و با افزای�ش تولید و واردات، چالش 
کمبود رینگ های ۱۳ و ۱۴ در حال برطرف شدن است اما اینکه متقاضیان لاستیک همچنان 
در زمینه س�امانه فروش تایر گلایه داشته و هر روز عصبانی تر می شوند نشان می دهد که 
فرآیند عرضه لاستیک به شیوه فعلی نیاز به بازنگری و برنامه  ریزی دقیق دارد و باید بدون 

حرکت لاک پشُتی به مدد رانندگان شتافت...

یک فعال صنعت 
تایرسازان کشور 

می گوید سیستمی 
بودن عرضه لاستیک 

برای صنف تایر 
فروش مشکل ایجاد 
کرده و زیرساخت 

های فعلی پاسخگوی 
عرضه آنلاین 

نیست!

فرزند آیت الله طالقانی درگذشت
مهدی طالقانی فرزند آیت الله س�یدمحمود 
بیم�اری  دوره ای  تحم�ل  از  پ�س  طالقان�ی 

درگذشت.
به گزارش ایس��نا، س��یدمهدی علایی طالقانی، 
ب��ه علت بیم��اری ریوی - تنفس��ی در آی. س��ی.
یو بیمارس��تان خاتم الانبیاء تهران، درگذش��ت. او 
متولد ۱۳۲۹ و از زندانیان دوران مبارزه با حکومت 
پهل��وی بود که در س��ه دهه اخیر، ب��ه بازنمایی و 

تبیین افکار و آراء پدر پرداخت.

بررسی بودجه ۱۴۰۳

مجوز مجلس به شهرداری ها برای انتشار ۳۰ همت 
اوراق مالی اسلامی

نماین�دگان مجل�س ش�ورای اس�امی در مصوبه ای به ش�هرداری های کش�ور و 
سازمان های وابس�ته به آن مجوز انتشار ۳۰ هزار میلیارد تومان اوراق مالی اسامی 

ریالی دادند.
به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی و در جریان بررسی بخش 

درآمدی لایحه بودجه ۱۴۰۳، جزء یک بند »ب« تبصره یک این لایحه را تصویب کردند.
ب- به شهرداری های کشور و سازمان های وابسته به آنها اجازه داده می شود:

۱- تا سقف ۳۰۰ هزار میلیارد ریال اوراق مالی اسلامی ریالی منتشر کند. تضمین بازپرداخت 
اصل و س��ود این اوراق برای طرح های قطار شهری و حمل و نقل شهری به نسبت ۵۰ درصد 

دولت و ۵۰ درصد شهرداری ها صورت می گیرد.

کنگره شهدای نیروی هوایی ارتش

وزیر دفاع: همافران در مسیر قدرت افزایی و 
امنیت سازی هستند

وزیر دفاع و پش�تیبانی نیروهای مسلح در 
آستانه برگزاری کنگره شهدای نیروی هوایی 

ارتش، پیامی صادر کرد.
به گزارش ایسنا، در متن پیام امیر سرتیپ محمدرضا 
آش��تیانی به کنگره ش��هدای نی��روی هوایی ارتش 
می خوانیم: »بس��م الله الرحمن الرحیم. وَلا تحَسَ��بَنَّ 
ِّهِم  ِ أمَواتاً بلَ أحَیاءٌ عِندَ رَب الَّذینَ قُتِلوا فی سَ��بیلِ اللهَّ

یرُزَقونَ آل عمران۱۶۹ 
نیروی هوایی الهی س��رفراز و مقتدر ارتش جمهوری اس��لامی ایران در تمامی سال های پس از 
پیروزی انقلاب ش��کوهمند اسلامی ایران ودر بزنگاه های تاریخی  و حساس کشور به مثابه بازویی 
قدرتمند، زمان ش��ناس و حاضر در صحنه عمل نموده است.بیعت تاریخی همافران نیروی هوایی 
ارتش با بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی)ره( پیش از پیروزی انقلاب اسلامی، 
اج��رای عملیات بزرگ کمان نود و نه تنها یک روز پس از تهاجم عراق به خاک ایران بلکه حضور 
چش��مگیر و مستمر در هشت سال دفاع مقدس، کمک به کشور و یاری رساندن به مردم آسیب 
دیده در بحران هایی همانند سیل، زلزله و همچنین انجام عملیات رزمی و پشتیبانی در مبارزه با 
تروریس��ت های تکفیری داعش و دفاع از حریم و آستان ولایت، تنها بخشی از برگ های زرین از 
کارنامه درخشان این آسمان دلان بلند نظر است که به دست کارکنان توانا، ولایت مدار و شجاع 
این نیرو در راه اعتلای آرمان های مقدس جمهوری اسلامی ایران و اجرای فرامین فرماندهی معظم 
کل قوا)مد ظله العالی( صورت گرفته است  و در این مسیر نورانی شهدای شجاع و بلند آوازه و نامدار 
نیروی هوایی همچون ستاره های درخشان، نورانی بخش مسیرهای پیش رو در مسیر قدرت افزایی 
و امنیت سازی هستند.اینجانب ضمن گرامی داشت یاد و خاطره همه شهیدان دفاع مقدس به ویژه 
شهیدان سربلند نیروی هوایی ارتش جمهوری اسلامی ایران و ادای احترام به ساحت خانواده مکرم 
آنان، از برگزار کنندگان این کنگره ارزشمند برای پاسداشت شهداء عظیم الشأن تشکر می کنم و 

برای همه دست اندرکاران این امر مقدس از خداوند بزرگ توفیقات روزافزون مسئلت دارم.«

خبر

معاون اول رئیس جمهور و دبیر کل سازمان ملل متحد در حاشیه 
اجاس سران کشورهای عضو جنبش عدم تعهد با یکدیگر دیدار 
و درباره مس�ائل مهم منطقه ای از جمله وقایع اخیر غزه گفت وگو 

و تبادل نظر کردند.
به گزارش ایس��نا، محمد مخبر در دیدار آنتونی گوترش با بیان این که 
»آن چه امروز در غزه ب��ر علیه مردم مظلوم این منطقه می گذرد، موجب 
رنجش همه انس��ان های آزاده و وجدان های بیدار ش��ده اس��ت«، افزود: 
بمباران وحش��یانه و بی امان مناطق مس��کونی و غی��ر نظامی، به خاک و 
خون کشیدن هزاران زن و کودک بیگناه و پس از آن ممانعت از هرگونه 

امدادرسانی به این منطقه جنایتی است که تاکنون سابقه نداشته است.
وی ب��ا تقدیر از مواضع دبیرکل س��ازمان ملل در قب��ال جنایات رژیم 

صهیونیستی در غزه، به نگرانی جدی کشورهای منطقه از گسترش دامنه 
جنگ در صورت عدم توقف جنایتگری صهیونیس��تها اشاره کرد و افزود: 
این وقایع تلخ و تاس��ف بار موجب جریحه دار شدن احساسات ملت های 
جهان ش��ده و امروز انتظ��ار از مجامع بین المللی نق��ش آفرینی موثر و 
مشارکت فعال تر برای توقف جنایات در غزه است. وی با تاکید بر این که 
»رژیم غاصب صهیونیس��تی به گواه همه دبیران کل سازمان ملل به هیچ 
یک از قوانین و معاهدات بین المللی خصوصا توقف ش��هرک س��ازی ها 
پایبند نبوده«، افزود: از همین منظر جمهوری اسلامی راهکار دو دولتی را 
راهکار حل مسئله فلسطین نمی داند بلکه معتقد است بدون آنکه دیگران 
بخواهند برای این ملت تصمیم بگیرند مراجعه به آرای عمومی همه مردم 
فلس��طین برای تعیین حق سرنوشت شان، تنها راه حل دموکراتیک این 
مس��ئله است. معاون اول رئیس جمهور همچنین ساز و کار ناعادلانه حق 
وتو را موجب تضعیف جایگاه س��ازمان ملل خواند و گفت: اگر چنین حق 
ناعادلانه ای وجود نداشت امروز بواسطه وتو قطعنامه های شورای امنیت 
از س��وی آمریکا بس��یاری از زنان و کودکان فلس��طین به خاک و خون 
کش��یده نمی ش��دند.وی افزود: بازنگری در این زمینه و اصلاح این رویه 
ضرورت اساسی دارد. دبیر کل سازمان ملل نیز در این دیدار اوضاع کنونی 
در غزه را بس��یار غم بار و دراماتیک توصیف کرد و با بیان اینکه وضعیت 

بحران��ی این منطق��ه بلحاظ حجم تخریب و میزان کش��تار غیر نظامیان 
نس��بت به همه بحران های گذشته در دوران مسئولیتش در سازمان ملل 
بی سابقه بوده است، افزود: ما با همه آنچه در توان داریم در تلاش هستیم 
تا کمکهای بش��ر دوس��تانه را به دست مردم غزه برس��انیم اما متاسفانه 

بمباران بی وقفه مانع اصلی در روند کمک رسانی به این منطقه است.
گوترش همچنین با اشاره به تبعات گسترش دامنه بحران به دیگر نقاط 
منطق��ه از جمله تهدید امنیت آبراهه ه��ای بین المللی گفت: ما متعهد به 

استفاده از همه ظرفیت های موجود برای توقف جنایات در غزه هستیم.
دبیر کل سازمان ملل در ادامه ضمن محکومیت اقدام اسرائیل در توسعه 
ش��هرک سازی در کرانه باختری گفت: بسیاری بر این باورند که اسرائیل 
بدنبال تس��لط بر نوار غزه اس��ت درحالیکه به عقیده ما آنها بدنبال سلطه 
کام��ل بر کرانه باختری و تخلیه غیر قانونی س��اکنان این منطقه از خانه 
و کاش��انه شان هس��تند که تحقق چنین طرحی موجب بحران بی پایان 
و افزای��ش جنگ و درگیری دائمی در س��رزمین های فلس��طینی خواهد 
ش��د.گوترش با اش��اره به اینکه به زعم وی حم��لات حماس نیز غیرقابل 
قبول بوده و وی آن را نیز محکوم کرده اما معتقد است تنبیه یا مجازات 
جمعی قابل قبول نیست و در این زمینه سازمان ملل با از دست دادن ۵۲ 

نفر از کارکنان خود نیز سهیم است.

دیدار مهم معاون اول رئیس جمهور و دبیرکل سازمان ملل
مخبر: جنایات صهیونیست ها باید متوقف شود


